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Jegyzőkönyv 

Készült: Fonyód, 2013.10. 06.   10 óra 30 

Székely Róbert telepvezető köszönti a tagságot és megnyitja a gyűlést. 

A tagság egyhangúlag Richter Petrát szavazza meg jegyzőkönyvvezetőnek. 

Egyéb napirendi pontok:  

o Richter Petra lemondása a telepvezetési tagságról 

o Ellenőrző bizottság észrevételei 

Ennek alapján nincs több napirendi pont 

Telepvezetőség beszámolója az eddig elvégzett munkákról:  

o A sportpálya rendehozatala csak tavasszal valósítható meg, bár már az idei évben is voltak 

kísérletek erre 

o Megvalósult a Telep kavicsozása 

o A partfal leszakadások feltöltése, javítása megtörtént  

o Részletes geodéziai felmérés elkészült, összesen bruttó 90 000 Ft-ba került. A geodéziai 

felmérés tartalmazza: telekhatárokat, utakat, fákat, házakat, sövényeket, terepszintet stb. 

Elektronikus formában is rendelkezésre áll. A későbbi műszaki tervezéshez nélkülözhetetlen.  

o Tüzivízhez kapcsolódóan megtörtént a tömlőcsere 

Jövőbeni feladatok:  

o Keleti mólószárny kövezése 

o Esetleges kotrás elvégzése 2014-ben (Székely Róbert megkérdezte Kenéz Lászlót, hogy 

változtak-e a kotrás szabályai. Kenéz László úgy tudja, hogy nem. Nem minősül veszélyes 

hulladéknak. Ha a telepről elszállítjuk, akkor az engedélyköteles.  

o Északi móló növényesítése (Székely Róbert felhatalmazást kér a Telepgyűléstől tájjelegű 

növények telepítésére 300 000 Ft értékben. Csepegtető öntözés cca. 300 Ft/méter áron 

valósítható meg. 2 nem és 2 tartózkodás mellett a Vezetőség megkapja a felhatalmazást)  

o Bejárati sáv kotrása – amennyiben szükség lesz rá (Székely Róbert elvi felhatalmazást kér, 3 

árajánlat alapján. 1 tartózkodás mellett megadva a felhatalmazás) 

o 2014. évi költségvetés elfogadása – Székely Róbert ismerteti, hogy konzervatív módon került 

a költségvetés tervezésre. A kiadások felül, míg a bevételek alul lettek tervezve. (A 

Telepgyűlés elfogadja a költségvetést)  

� Az augusztusi villámcsapás óta mobilnet van. A telep vett egy 4G. szolgáltatásra 

alkalmas routert. Az internet sokkal gyorsabb lesz azonos áron. 

� A bajnokságot azért nem tette bele ,mert idén az az volt a tapasztalat ,hogy a 

bajnokság nem került pénzébe  a Lacajnak. 

� Gaál Péter 4 költséget javasol: 

� Jubileumi rendezvények: 80 éves a 25 –ös flotta 

� 50 éves a TVSK – részben a központ szervezi 
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� Székely Róbert javaslata: a bajnokság keretein belül ünnepeljük meg. A telep 

áldozzon rá 200 000 Ft-ot (plakettek, érmek,stb.) 

� Kenéz László: kevés a 200 000 Ft. 

� Székely Róbert: szálljon bele az alapítvány is. Ebben az évben a bajnokság nem kapott 

támogatást az alapítványtól. 

� Egry Dóra: döntsünk, hogy szeretnénk-e ilyen rendezvényt, ha igen, akkor mennyi 

pénzt szánunk rá? 

� Székely Róbert: a bajnokság keretein belül, hogy ne legyen többlet költségű 

� Dr. Kottász Béla: idén a bajnokság rendezése nem volt megfelelő. 

� Székely Róbert: Majoros Bea feladata, hogy  a bajnokságra adjon ajánlatot a 

minimum elvárásokkal. Legyen rendezőgárda. Nem ragaszkodik hozzá ,hogy a Lacaj 

rendezze. Szervezze pl. a TVSK 

� Martin J. :Mit tervezünk a 800 000 Ft –ba ?  

� Sporttámogatás hiányzik. 

� Aki írásban bejelenti, hogy nem tart igényt a hajóhelyére az adott évben a 

Kötelezettség 50 %-át fizeti. Idén nem így történt. 

� A telep sokkal többet fizet a vízszámlára, mint amennyi a háztulajdonosoktól 

befolyik. Nézzük meg, hogy mi okozza ezt a nagy különbséget! 

� Székely Róbert: 800 000 Ft –szimplán keretösszeg, nem feltétlenül költjük el. Minden 

telepfenntartási költség ( pl. fakivágás ) ebből megy. 

� Székely Róbert: Ha vki nem tesz hajót vízre, kapjon 50% -os kedvezményt. A felvetés 

jó. A telepvezetőség tavaszra kidolgoz egy javaslatot. A vezetőségnek az a célja, hogy 

a régi tagok fizessenek kevesebbet,a bérlők pedig többet. 

�  A nevezési támogatás kicsit kusza. Javaslata, hogy ezt az összeget (cca . 300 000 Ft ) 

a jövő generáció oktatására fordítsuk,hogy megszeressék a sportot. 

� Kenéz László: ketté kell választani -  Almádiban és Alsóőrsön hajónként 100 000 Ft a 

támogatás .Eddig kiválasztottunk 6preferált versenyt és ezeket ezt támogattuk. Győri 

A . minden táborba „befogad” 1-1 Lacajos gyereket – ingyen. 

� Nyéki L: Sokba kerül a mancsaft,stb,. ,legalább a nevezési díjat támogassa a klub. 

� Székely R.: hangsúlyozza, hogy utánpótlásra van szükség. 

� Bán Andi: A Győri féle tábor nem megfelelő 

� Hoós R.: miért nem lehet a versenyzést és az utánpótlást is támogatni? 

� Székely R.:gyűjtenünk kell a partfal javítására ,stb. 

� Szavazzuk meg az 50 éves TVSK ünneplésére 200 000 Ft –ot ! 2 tartózkodás mellett 

megszavazva. 

� Fiatalok sportolását és a versenyzőket is támogatjuk. 

� Kenéz L.: A Központ minden gyerek vitorlástáborban való részvételét 10 000 Ft-tal 

támogatja.  

� Majoros Bea ( TVSK ) tart edzéseket ( erre is jár a támogatás ) 

� Gaál P.: mindig ugyanaz az x számú hajó hozza az eredményeket a Lacajnak. Nem 

helyes megvonni a támogatást. 

� Székely R.: támogassuk –e a versenyzést és az utánpótlást?  

� Martin J.: 

� Nem vitorláznak a gyerekek 

� Győri A . tábora nem megfelelő 
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� Edzői engedéllyel rendelkező oktató kell 

� Nincs munkavédelmi szabályzat sem 

o Egry D.: a vele egykorú fiatalok életstílusa megváltozott. Miért nem járnak le a fiatalok? 
� pletyka, rosszindulat 
� vissza kell hozni a jó hangulatot 
� változtatni kell a hozzáálláson 

o Haraszti É.:az én korosztályomnak el kell gondolkodnia azon ,hogy miért nem szeretnek 
lejárni a gyerekek. Vissza kell szoktatni a gyerekeket. 

o Székely R.: generációs szakadék van. Aggódunk, hogy kihal a 25-ős flotta , de nem teszünk 
ellene. 

o Székely R.:szavazzuk meg, hogy egyforma összeggel támogatjuk a versenyzőket és a 
fiatalokat. 

                    1 tartózkodás mellett is –is. 
o Székely R.: nem is olyan rossz az SZMSZ ,Bán I. korábbi erre vonatkozó felszólalásai is jók. 
o Tönkő Pálné : csatlakozik, igenis jár mindenkinek a támogatás 
o Költségvetés ( kiegészítésekkel ) egyhangúlag elfogadva  

 
o Házak jogi helyzete : a tavaly őszi TVSK küldöttközgyűlés elfogadta a ház szerződéseket.  
o A telepgyűlés is elfogadta a tegnapi kiegészítésekkel. 3 tartózkodás, a többi igen. 
o Vitorlás versenyek elszámolása (mellékletben) 
o Dr.Kottász B. nem a pénzügyi részét kritizálta a bajnokságnak. 
o Székely R.: nem a telepgyűlés hatásköre 
o Martin J.: 3 kiemelt versenyt ( pünkösdi – Szüreti Regatta ,Bajnokság ) a jövőben a TVSK 

rendezi. 
o Székely R.: kutyakérdés 

� jelenleg máj 15. –és szept.1. között nem lehet  a telepre kutyát hozni 
� a teleprend tavaszra elkészül, amely tartalmazza a kutyakérdést. 
� Egry D.-nak van egy javaslata – felkerül a honlapra – tavasszal szavazunk róla – várjuk 

a javaslatokat 
 

o Egyéb  : Richter P. lemond 
o Martin J.:Legyen ügyeleti lista ,hogy melyik hétvégén melyik vezetőségi tag van a telepen. 

Csak az vállalja a telepvezetőségi tagságot,aki itt tud lenni. 
o Székely R.: póttagot is kell választani,tavasszal  válasszunk a Petra helyett új tagot. 

� 1 tartózkodás mellett elfogadva 
o Jelölő Bizottság: Rajki P.,Homokiné Kiss E., Haraszti É.- egyhangúlag elfogadva 
o Martin J.: a gázkészülékeket évente ellenőriztetni kell – májusig legyenmeg, és az 

építményadó rendezése is.  
o Szerémy P.: a veszélyes fákat (pl. Preiszner K. és Szerémyék között) ki kell vágni  
o id.Fischer: a söröző formát hozzuk vissza! 
o Verbőczy: rendezni kell az árbóctárolót   
o Székely R.:tavaszra előállunk a megoldással,de az árbócokat száling nélkül, névvel ellátva kell 

tárolni ) 
o Görgényi A.: az árbóctároló rossz helyen van, az én hangáromban. Sokan ráállnak a hajómra, 

már be is törött. 
o Brandmüller: Gaál P. és Brandmüllerék között iszaposodás látható (geotextil kellene) 
o Kenéz L.: Mikor lesz felújítva a nyugati partfal? 

� Az északi mólóra korábban ő telepített fűzfákat, még szivattyút és hosszú slagot 
is vett hozzá. 

� Ki a telep pénztárosa? 
� Ki a verseny – és túrafelelős? 
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o Haraszti É.: valóban nincs ,de át kellett látni a helyzetet .Jövőre ez a helyzet megoldódik. 
o Mező I.: Tűzcsap (ő volt a helyi vízműveknél) 

� szabálytalan, hogy a jelenlegi a telepen belül van. 
� a vízművek megoldja a problémát. 
� Van – a telepnek biztosítása? Akarjuk, hogy legyen biztosítása? 

o Székely R.: változott a jogi státusz 
� Csak a központi épületnek van biztosítása. 
� Úgy gondolja, hogy a házakra egyénileg kell biztosítást kötni, de kell egy közös is. 
� 3. személynek okozott kár felelősség biztosítás 

o Martin J.: Bogláron a Groupama Biztosítónál lehet biztosítást kötni. 
o Kenedi I.: Jónak tartja a biztosítást, oldjuk meg közösen, mert így olcsóbb 
o Székely R.:Mező I.-t kérjük fel a gázkészülékek ellenőrzésére,de nem vállalja ,mert egyes 

készülékek minősíthetetlenek. 
o Martin J.: Megváltozott a túraut.rendje – szervezett túrák is lesznek a TVSK –t nem fogja 

érdekelni a túranapló 
o Nyéki L.: Legyen még több túra a mi szervezésünkben 
o Székely R.: Martin J.-t kéri meg,hogy szervezze a túrákat. 
o Székely E.: 

� Székely R. korábban felügyelő bizottsági tag volt, most telepvezető 
� Tavasszal nem lett elfogadva az előző vezetés pénzügyi beszámolója 

o Nyéki L. korábban vezetőségi tag volt, most fb.tag lett. Székely R. nem tartja helyesnek 
o Székely R.: nem menne vissza, nézzünk inkább előre 
o Nyéki L.: az előző vezetés munkáját Sz.R. – nek kellett volna vizsgálnia, neki a mostanit kell. 

Nem lett átadva az új Fb –nek a régi anyag. 
o Kenéz L.: nem kapott választ a nyugati partfallal kapcsolatos kérdésére. 
o Egry D.: az elkészült geodéziai felmérés alapján tervezik meg, hogy mit kell megcsinálni. 
o Martin J.: ő készített egy telepfejlesztési koncepciót,ha megvannak a tervek, akkor lehet 

számolni és dönteni,hogy mit, mikor, mennyiért. 
o Kenedi I.: ki szavazhat a telepgyűlésen? 
o Haraszti É.:csak a jelenlévők 
o Székely R.: utánanézünk    
o Fb. észrevételei:  

� A vezetőség és az fb.kapcsolata normalizálódni látszik. 
� Problémák: nem tudtak részt venni a vezetőségi üléseken - Sz.R. ígéretet tett a 

javításra. 
� zárcsere az irodán – kaptak kulcsot 
� eltérések a befizetési nyilvántartásokban 
� nem látták a bevételi – és kiadási bizonylatokat és a hajóhely bérleti szerződéseket 
� 4 hajónak nincs szerződése és nem is fizettek 
� házipénztár -  nem látszik a pénzmozgás dátuma,tagi kölcsön nem lehet ezentúl 
� A bajnokság költségvetése – banki átutalással legyen,ne a házi pénztárból. 
� Szeretnék a havi elszámolást látni  
� A nagyobb összegű számlákat szeretnék ellenjegyezni 
� Bajnokság: kp.500 000 Ft 
� Nevezési díjak: 912 000 Ft  
� Van eltérés –remélik, hogy az 500 000 Ft miatt, mellyel a TVSK támogatta a 

bajnokságot  
o Székely R. ezzel az 500 000 Ft-tal lett nyereséges a bajnokság, de a TVSK még nem utalta. 

         Technikailag: 250 000 Ft a bajnokságra, 250 000 Ft a Pálos kupára. 
o FEB.:  

� rádió számla 
� Lacaj motoros (oka fogyott) 
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� keleti móló kőszórása – ép. naplót és a fuvarlevelet látni szeretnék  
� ne legyen kutya a telepen 

o Martin J.: a számlákat kontírozni kell, fontos, hogy időben történjen. 


